
Šéf Smeru-SD Robert Fico: „Matovič by sa
mal prestať hádať s koaličnými partnermi cez
internet, mal by okamžite zvolať vládu a
uznať, že to čo prijali je úplný nezmysel“
- CZ24 News | 9. dubna 2020

SLOVENSKO: Šéf Smeru-SD Robert Fico si myslí, že obmedzenie pohybu osôb počas sviatkov Veľkej
noci „je mimoriadne stupídne“. Povedal to v stredu večer vo videu, ktoré zverejnil na Facebooku.

„Igor Matovič obvinil celú políciu… Policajti a vedenie si môžu vybrať, buď sú obvinení zo sabotáže,
alebo sú obvinení z hlúposti. Povedal to preto, lebo verejnosť veľmi oprávnene namieta neuveriteľný
neporiadok, ktorý nastal po rozhodnutí vlády SR obmedziť pohyb ľudí. Výsledkom tohto rozhodnutia
boli obrovské hodinové kolóny, nie len včera (v utorok) ale predovšetkým počas dnešného dňa (v
stredu).“

Fico vo video na Facebooku hovorí, že osobne sa zastáva policajtov. „Chcem odkázať Matovičovi, že
ak niekto nesie zodpovednosť za každé rozhodnutie, ktoré prijíma vláda, tak je to predovšetkým
predseda vlády. A je trápne a smiešne ak sa vyhovára na radových policajtov, ktorí robili presne to,
čo im vláda prikázala.“

Podľa slov Roberta Fica, vláda sa v poslednom čase „predbieha v hlúpostiach“. Fico spomína najmä
zákon o umožnení zberu dát mobilných operátorov pre účely Úradu verejného zdravotníctva bez
súhlasu súdu, ktorý Fico nazýva „špicľovacím zákonom“. Taktiež sa mu nepáči novela o bankách a
odklade splátok hypoték a úverov, ktoré sa budú úročiť aj v čase odkladu.

„No a teraz je tu ďalšia vrcholná hlúposť a to je obmedzenie pohybu. Pretože toto rozhodnutie nič
nevyrieši, nepomáha. Jedine vedie k tomu, že ľudia majú obrovské komplikácie dostať sa do práce
alebo za inými povinnosťami.“

Podľa Fica existuje len jedno správne riešenie a tým je podľa neho to, aby sa premiér prestal hádať s
koaličnými partnermi cez internet a aby okamžite zvolal vládu, aby uznali, že to čo prijali je „úplný
nezmysel“. „Mali by prijať nové uznesenie a mali by zrušiť obmedzenie pohybu ľudí počas sviatkov,
pretože toto je naozaj mimoriadne stupídne.“

Tomáš: Matovič pokazil ľuďom Veľkú noc

Názor Fica zdieľa aj poslanec Smeru-SD Erik Tomáš, ktorý bol vo svojich vyjadreniach ešte tvrdší. Na
sociálnej sieti v stredu napísal, že premiér Matovič „najprv blúznil o blackoute, teda o akomsi
vypnutí krajiny, keď sa mu všetci vysmiali postavil si hlavu a začal presadzovať aspoň menší blackout
v podobe obmedzenia pohybu osôb“.

„Pretlačil ho napriek nesúhlasu koaličných partnerov SaS a Za ľudí, len preto, aby nevyzeral ako
úplný hlupák,“ myslí si bývalý mediálny stratég Smeru Erik Tomáš.

Podľa Tomáš v stredu Slováci naplno pocítili dôsledky Matovičovho neuváženého kroku. „Tvorili sa
obrovské zápchy na cestách kvôli kontrolám na hraniciach okresov, ktoré boli nezmyselnou
buzeráciou ľudí. Väčšinou tých ľudí, ktorí sa len chceli dostať do práce, alebo z práce.“
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„A ako reagovala naša vláda? Sulík sa hádal s Matovičom kto za to môže, čím farbisto ukázali v akej
“harmónii” si žije koalícia. Ale najmä Matovič okamžite zbabelo hodil všetku vinu na policajtov.
Pritom tí len napĺňali uznesenie jeho vlády v zmysle rozkazov jeho ministra vnútra.“

Ku následnej tlačovej konferencii na Úrade vlády Tomáš dodal odporúčanie, aby sa ľudia „nenechali
pomýliť čerstvými slzami plačka Matoviča“. „Celá zodpovednosť je na ňom! Stačilo ponechať
doterajšie opatrenia, ktoré fungujú, o čom svedčí aj nízky počet nakazených.“

„A stačilo viac dôverovať ľuďom, ktorí v posledných týždňoch preukázali vysokú mieru disciplíny. Ale
my máme sebestredného a nevyrovnaného premiéra a ten pokazil Slovákom Veľkú noc,“ dodáva
poslanec Smeru.


